

# Verslag Bestuursorgaan 05/12/2022

Locatie: Elewijt Center

Aanwezig: Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink, Kristof Briers, Patrick Boes, Jan Stryckers

Afwezig: /

Ambtshalve: Dries Boulet

Verontschuldigd: Luc Tack, Erwin Dirx, Bart Danhieux, Raf Baudewijn

## 1. Opening door de voorzitter

Bart heeft zich om privéredenen verschuldigd en hij wordt vervangen door Tim. Tim wil Bart condoleren met het verlies van een naaste.

Verder heet hij iedereen welkom en wil hij het secretariaat van de VHV en alle medewerkers die meegewerkt hebben aan de realisatie feliciteren voor de implementatie van het digitale wedstrijdblad.

## 2. Goedkeuring verslag vorige vergadering

Mits enkele kleine aanpassingen keurt het BO het verslag van de meeting van 07/11/2022 goed.

## 3. Mandaat federatie API

Het Bestuursorgaan geeft de Federatie-API het mandaat om onafhankelijk op te treden bij een melding inzake grensoverschrijdend gedrag en vervolgens te handelen volgens het Tuchtreglement inzake grensoverschrijdend gedrag van de VHV, cfr. Hoofdstuk 9 binnen de VHV-reglementering, en volgens de afspraken hieronder vermeld. De API heeft eveneens het mandaat om zelfstandig een klacht in te dienen bij het Vlaams Sporttribunaal. De API kan dit doen op verzoek van de melder, op verzoek van de federatie of op eigen initiatief en dient hierbij rekening te houden met de afspraken die opgenomen worden in een aparte nota.

Dries geeft een toelichting bij deze nota.

Het BO is akkoord met de inhoud van de nota zodat deze ook gepubliceerd kan worden op de website.

## 4. Aangepaste werking secretariaat

Naar aanleiding van de financiële situatie van de VHV werd eerder al beslist om het aantal VTE vast personeel te verlagen. Dit betekent echter ook dat een nieuwe reorganisatie zich opdringt. In januari zal een overlegmoment georganiseerd worden tussen met personeel van het secretariaat en enkele bestuurders om in overleg dit plan uit te tekenen. Om de clubs te betrekken in de denkoefening zal Dries een beknopte bevraging van de clubs doen tijdens de BAV.

## 5. Vergoeding scheidsrechters - update

Er is momenteel grote onduidelijkheid met betrekking tot de mogelijkheid om de statuten vrijwilliger en verenigingswerker in hetzelfde kalenderjaar te combineren. In Vlaanderen geeft VSF aan dat ze hun eerdere standpunt dat dit kan, intrekken. De RSZ heeft namelijk aangegeven dat ze dit niet aanvaarden en boetes zullen geven.

De AISF (Waalse tegenhanger van de VSF) houdt echter wel vol dat een combinatie mogelijk is. De opmerking van de RSZ en het antwoord op een parlementaire vraag betwisten dit wel, maar volgens hen is dit geen issue.

Dries zal een laatste mail doen naar VSF om duidelijkheid te scheppen, maar als die er niet snel komt, zullen de scheidsrechters verwittigd worden van de onzekerheid. Het BO wenst in dat geval te adviseren beide statuten niet te combineren en om het statuut van verenigingswerk te nemen. Als er immers scheidsrechters zijn die de limieten voor het jaareinde bereiken, zouden zij niet meer in actie kunnen komen, wat een risico inhoudt voor het goede verloop van de competitie.

Er wordt overlegd met de LFH om hetzelfde standpunt in te nemen.

#### **6. Aangepaste werking Bestuursorgaan**

Zoals afgesproken op het BO van november geeft Dries een toelichting rond het nieuwe voorstel voor de organisatie van het BO vanaf 1/01/2023. Dries heet het SD\_vergaderstructuur aangepast en daarbij zijn er naast gewone meetings BO ook meetings KB (klankbord) opgenomen in het vaste schema. De KB-meetings zullen steeds fysiek doorgaan en georganiseerd worden rond bepaalde thema's. Bestuursleden, maar ook personeel en externen zullen afhankelijk van het onderwerp mee uitgenodigd worden.

De gewone BO zullen beperkt worden tot 6 per jaar en zullen online doorgaan. Beide meetings zullen, behoudens andere afspraken doorgaan op de eerste maandag van de maand met uitzondering in juni. In juni zal er een BO-meeting zijn op de eerste en de laatste maandag gezien de diverse belangrijke deadlines einde seizoen.

#### **7. Opvolging congres arbitrage**

Zoals besproken op het vorige BO zijn Bart, Tom en Dries op 30/11 samengekomen met Sigurd om de bevindingen van het SR-congres te bespreken.

In een volgende fase zal er een nieuw congres georganiseerd worden op 11/02 om verder te werken aan de gedetecteerde werkpunten tijdens het congres van oktober. Er wordt nog gezocht naar een goede locatie regio Antwerpen.

Anderzijds gaan we ook op zoek naar het invullen van de nieuwe structuur. Sigurd heeft zich als chef scheidsrechters immers geëngageerd voor de werkgroep BENE-League/Internationaal en als vertegenwoordiger bij de KBHB, maar er zijn nog mensen nodig voor werkgroepen aanduidingen/doorsturing, opleiding/bijscholingen, instroom/begeleiding (J)SR. Daarnaast is er ook een verantwoordelijke arbitrage nodig voor de omkadering van alle activiteiten op VHV-niveau.

Er zal een communicatie uitgaan naar alle deelnemers van het voorbije congres, maar ook naar alle scheidsrechters en regio's met het eindverslag en het afgesproken plan van aanpak.

#### **8. STAVAZA Digitaal Wedstrijdblad**

De lancering van het digitaal wedstrijdblad is doorgegaan tijdens het weekend van 03/04 december. Op KBHB-niveau zijn alle wedstrijden gelukt en bij de REGIO's en VHV zijn slecht 5 van de ruim 100 wedstrijden niet gelukt. We kunnen spreken van een zeer groot succes. Dries zal alle clubs, collega's van het secretariaat, medewerkers bij de Regio's en clubs betrokkenen bedanken voor hun medewerking.

Er zijn nog een aantal kleine issues die verder opgevolgd zullen worden.

Patrick, die de controles van regio Limburg doet, stelt dat de workload voor de controle van wedstrijdbladen sterk zal afnemen. Ook zijn er overwegend positieve signalen van de wedstrijdsecretarissen over het eenvoudige gebruik van de applicatie en de clubsecretaris over het wegvallen van het verzamelen en doorzenden van papieren wedstrijdbladen.

#### **9. Beheer KBHB**

Tijdens het vorige PUC op 17/11/2022 werden de activiteiten geëvalueerd. De wedstrijd van de Red Wolves tegen Kroatië was op vele vlakken een groot succes. Zowel naar beleving als financieel. De heren zijn nu in volle voorbereiding op het WK. Daarnaast hebben de Black Arrows een dubbele interland gespeeld in en tegen Italië. Voor hen komt er een heel belangrijke deadline dichterbij. De Black Arrows moeten zich weldra inschrijven voor de kwalificaties voor

het EK. Er zijn echter nog diverse onduidelijkheden over de modaliteiten en de mogelijke kosten voor de inschrijving.

Er is ook gesproken over enkele incidenten met gedrag tegen de scheidsrechters. De voorbije jaren was er amper sprake van dergelijke incidenten omdat er ook geen publiek was toegelaten. Het PUC vindt de situatie ernstig, maar niet ernstig genoeg om al actie te ondernemen.

Dries heeft de situatie ondertussen vergeleken met de periode voor Corona. Er is sprake van een lichte stijging, maar geen spectaculaire toename van het aantal incidenten. Het BO stelt voor dat alles goed wordt bijgehouden en dat ook vanuit werking arbitrage voorstellen worden gedaan om incidenten te voorkomen en op te volgen. Er is meer bewustwording nodig bij alle betrokkenen.

#### 10. CELWERKING - Cel Breedtesport

Patrick geeft een korte toelichting bij het verslag Cel Breedtesport. De intentie is opnieuw uitgesproken om een clubbarometer uit te werken om te monitoren hoe goed het gaat bij onze clubs. De verminderde tewerkstelling van Gerrit voor de VHV zal een ontwikkeling bemoeilijken. Dries is grote voorstander, maar vraagt om te waken over de extra workload die nodig is om de barometer in te vullen.

Daarnaast is de aanzet gegeven het nieuwe beachhandball seizoen voor te bereiden.

#### 11. VARIA

Het BO is akkoord om de **wedstrijdvergoeding** gelijk te zetten voor J16 en M17. Er is nu een verschil voor regionale wedstrijden dat er niet is voor VHV wedstrijden. Er zullen sowieso wijzigingen nodig zijn volgend seizoen als de leeftijdscategorieën bij de meisjes wijzigen. Dries zal kijken of er andere aanpassingen/vereenvoudigingen mogelijk zijn.

Giannoula vraagt om te kijken dat de afspraken mbt de **viering van kampioenen** bij de regio's overal hetzelfde zijn. Tim en Bart zullen dit punt meenemen naar de Cel Competitie.

Tijdens de volgende AV lopen er **6 mandaten** af binnen het BO. De huidige leden van het BO waarvan het mandaat afloopt zullen zich opnieuw kandidaat moeten stellen als ze hun mandaat willen verlengen. De benoemingscommissie zal ook vacatures uitwerken en extern communiceren om nieuwe kandidaten te zoeken.

Marc en Patrick geven aan dat de bevinding in Regio Limburg is dat er **steeds meer wedstrijden laattijdig worden uitgesteld**. Tim geeft aan dat deze tendens in AVB al is vastgesteld voor Corona en dat een aantal reglementswijzigingen gezorgd hebben voor minder problemen.

Tom geeft een toelichting over de werking van de **AHAN-Academie** en het recent optreden van Korneel Douven tijdens een training. Er is sprake van een project gedragen door de clubs dat geleid heeft tot een succesvol en kwaliteit verhogend resultaat.

Dries geeft een toelichting over het topsportkamp dat door de VHV georganiseerd zal worden tijdens de zomer.

Op 20 december zal het evaluatiegesprek met Dries plaatsvinden. Een terugkoppeling volgt tijdens het volgende BO.

[Belangenconflicten?](#)